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Abstract (en)
The fluid ring gas pump, with one or more stages, has a working zone (8) for each with a vane wheel (2) on an eccentric mounting. The working
zone is defined axially on both sides by flat control disks (3,4), with channels or chambers for the inflow and outflow of the carrier gas. The control
disks are identical, each fitted with the same suction (6) and pressure (7) openings, and the unused openings are covered on the sides away from
the vane wheel. The disk openings (12) for the compressor function are open or shrouded selectively. The control disks are stamped, burned by a
laser beam or cut by water jets.

Abstract (de)
Die Flüssigkeitsringgaspumpe mit einer oder mehreren Stufen, die jeweils einen Arbeitsraum (8), ein darin exzentrisch gelagertes Flügelrad (2),
den Arbeitsraum beidseitig axial begrenzende flache Steuerscheiben (3, 4) und sich daran anschließende Kanäle oder Kammern für die Zu- und
Abführung des Fördergases zu dem und von dem Arbeitsraum (8) aufweisen, zeichnet sich dadurch aus, daß die Steuerscheiben (3, 4) identisch
miteinander mit gleichen Saug- (6) und Drucköffnungen (7) ausgebildet sind und nicht benötigte Öffnungen (6, 7) auf der vom Flügelrad (2)
abgewandten Seite zugedeckt sind. <IMAGE>
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